



HSBC Bank Middle East Limited
HSBC Tower, Downtown, Dubai
P.O. Box 66, Dubai, U.A.E
www.hsbc.ae

Branch Name:

RE: Address Confirmation of: <Insert Name of
supplementary cardholder / joint account holder>

Customer Name:

Account Number:

Residential Address within UAE (if applicable):

Residential Address outside UAE (if applicable):

Relationship: Spouse Child Other (please specify) _____

Document Attached:

Please provide any one of the following

Utility Bill

Only if it specifies the actual physical address of residence/company and is dated within the last 4 months

Valid Tenancy Contract

Letter from Employer

Specifying the actual physical address & PO Box of office premise

Bank Statement

Only if it specifies the actual physical address of residence/ company & is dated within the last 4 months

Other (please specify) _____

I, hereby declare that the information provided above and the documents supplied are true and correct, and authorise HSBC Bank Middle East Limited to verify this information from whatever sources it may choose.

In the event of a change of residential address, under any circumstances, I understand that a document(s) evidencing the new residential address or addresses (in case of different addresses) is required to be submitted to you for each account holder / supplementary cardholder.

Customer name:

Signature: / Date Signed:

To be signed by both parties, if joint account

HSBC Bank Middle East Limited

Issued by HSBC Bank Middle East Limited U.A.E Branch, PO Box 66, Dubai, U.A.E, regulated by the Central Bank of the U.A.E and lead regulated by the Dubai Financial Services Authority. CRN: FRM122619 - UAE/03-01-2020.

PUBLIC

Effective Date: 15th December 2021

بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود

برج HSBC، وسط مدينة دبي

ص.ب: 66، دبي، الإمارات العربية المتحدة

www.hsbc.ae

اسم الفرع: _____

بخصوص: تأكيد عنوان: _____ (أدخل اسم حامل البطاقة

الإضافية/ صاحب الحساب المشترك)

اسم العميل: _____

رقم الحساب: _____

عنوان الإقامة داخل الإمارات العربية المتحدة (إن كان منطبقاً)

عنوان الإقامة خارج الإمارات العربية المتحدة (إن كان منطبقاً):

العلاقة: _____ \ زوج \ ابن \ أخرى (يرجى التحديد)

المستند المرفق:

يرجى تقديم أي مما يلي

\ فاتورة خدمات

فقط إن كانت تحدد العنوان الفعلي للسكن / الشركة ومؤرخة خلال 4 أشهر.

\ عقد إيجار ساري المفعول

\ خطاب من جهة العمل

تحدد العنوان الفعلي وصندوق البريد لمبنى مكان العمل.

\ كشف حساب مصرفي

\ أخرى (يرجى التحديد) _____

أصرح بموجبه، أن المعلومات المقدمة أعلاه والمستندات المقدمة حقيقية وصحيحة، وأفوض بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود بالتحقق من هذه المعلومات من أي مصدر يختاره.

في حال تغيير عنوان السكن، بسبب أي ظرف من الظروف، أفهم بأن المستند (المستندات)، تثبت عنوان/عناوين السكن الجديدة (في حال اختلاف العناوين) مطلوب تقديمه لكم لكل صاحب حساب/ حامل بطاقة إضافية.

اسم العميل: _____

التوقيع: _____ / _____ تاريخ التوقيع: _____

يتم التوقيع من قبل كلا الطرفين، إن كان الحساب مشتركاً

بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود

صدر عن بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود فرع الإمارات العربية المتحدة، ص.ب. 66، دبي، الإمارات العربية المتحدة، الخاضع للتنظيم من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي وإلى التنظيم الرئيسي من قبل سلطة دبي للخدمات المالية. CRN:FRM122629-UAE/03/01/2020